
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 

 
Indiener : Marc HENDRICKX 

 
Datum: 04/11/2024  

 
Onderwerp vraag:   Toestand Emilie Fresco-straat; 

 
 

Toelichtende nota en vragen : 
 

De relatief recent aangelegde Emilie Frescostraat in Battel is een verkaveling met zowel privé-

gezinswoningen als grote appartementen in een tegen de Vaartdijk aangebouwd gebouw. 
 

De overdracht naar het openbaar domein van o.m. het speelpleintje heeft een aantal verwachtingen 
gewekt bij de  eigenaars en bewoners m.b.t. onderhoud e.d.m., zijn er daar duidelijke afspraken over 
gemaakt en zo neen, waarom niet?  Zo ja, kunnen deze mij worden medegedeeld? 

 
Het gecreëerde woonerf brengt normaliter snelheidsberperkingen met zich mee, doch 
dit is niet aangeduid.  Plant het stadsbestuur daar nog ingrepen ter plaatse of zal alles behouden 
blijven zoals thans? 
 
In het begin van de straat parkeren soms voertuigen (ter hoogte van nr. 1) waardoor 
andere voertuigen er moeilijk tot niet kunnen passeren, laat staan dat als er zich calamiteiten zouden 
voordoen waardoor de hulpdiensten vlot zouden moeten kunnen passeren, vrije doorgang zou zijn.  
Kan hieraan op enigerlei wijze worden verholpen? 
 
Welk statuut heeft het kleine wegje dat achter de huizen van de Kapelleblokstraat loopt, 
evenwijdig met de toegang naar het appartementsgebouw met de drie ingangen dat tegen de Vaartdijk 
uitkomt? 
 
Dank mij te willen antwoorden op bovenstaande vragen, vermits een aantal buurtbewoners me 
hieromtrent contacteerden. 
 
 
Naam : Marc HENDRICKX (N-VA) 


